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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Kérdés
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyütésröl szóló 2012, évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint a:£ egyes házszabályi rcndclkczésckröl szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a Kormány
tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 94/2018. (V. 22,) Korm. rendelet 90.§ 2, 3, 11. pontja
szerinti feladatkörében eljáró Dr. Kásler Miklós Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető
miniszterhez,
,,Mi lett 6,3 milliárd forint sorsa, amit eredetileg Erzsébet-utalványokra szántak?" - címmel, 

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2017. évi zárszámadás indoklásában szerepel a következő mondat: ,, Tovább növelte a
bevételeket a nyugdijasok részére a 2016. év karácsonyakor kiosztott Erzsébet utalványokra
elkülönített keret fel nem használt részének visszatérítéséből eredő - eredetileg nem tervezett -
6, 3 milliárd forint is " Ez alapján arra kell gondolni, hogy 6,3 milliárd forint bent maradt a
rendszerben, ami 63 0 ezer ember egyszeri tízezer forintos juttatása lehetett volna.

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól:
• Hogyan keletkezett ekkora összegü maradvány?
• Ennyire pontatlanul mérték fel előzetesen, a szabályozás alapján érintettek számát,

vagy ilyen sokan nem vették fel a támogatást?
• Mennyien kapták meg, vették fel az Erzsébet-utalványt?
• Mennyi jogosult nem vette fel az Erzsébet-utalványát? Mely ellátási formára

jogosultak voltak ezek az érintettek?
• Mennyi érintettnek kézbesítették külföldre a juttatását? Mekkora volt ezen

utalványok értéke, és mennyibe került azok postázása?

Várom megtisztelő és teljes körű válaszát!

Budapest, 2018, október 18. Korózs Lajos
országgyűlési képví elő

(MSZP)


